
Protokół Nr XIX/2012  
z dziewiętnastej sesji  Rady Gminy Męcinka w dniu 24 września 2012 r. 

 
 
Na stan 15-tu radnych w sesji uczestniczyło 12-tu. Nieobecni radni : Dubińska Jolanta, Micek 
Władysław i Mikołajczyk Mariola.  
Otwarcia sesji  Rady Gminy Męcinka dokonał przewodniczący rady Wiesław Gregulski 
wypowiadając formułę: „Otwieram dziewiętnastą sesję  Rady Gminy Męcinka”. 
Powitał przybyłych na sesję : radnych Gminy Męcinka, wójta gminy -  Zbigniewa Przychodzenia,   
Józefa Święcickiego – skarbnika gminy, Andrzeja Czecha - sekretarza gminy,  sołtysów wsi,  
kierowników jednostek organizacyjnych oraz przybyłych na sesję mieszkańców gminy.  
 
Po przywitaniu obecnych i stwierdzeniu quorum przedstawił porządek posiedzenia, który 
przewidywał :  
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań. 
4. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 r.   
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  
      1) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
 2) zmieniającej regulamin dostarczania wody i odbioru ścieków.  
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. Wolne wnioski i informacje.  
8. Zamknięcie sesji.  
 

W sprawie porządku obrad w imieniu wójta skarbnik gminy Józef Święcicki zgłosił wniosek o 
wycofanie z porządku obrad rozpatrzenie i podjęcie uchwały zmieniającej regulamin dostarczania 
wody i odbioru ścieków oraz wprowadzenie do porządku obrad podjecie uchwały w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012 – 2028. 
Innych wniosków w sprawie porządku obrad nie było.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wprowadzenie zmiany zgodnie z wnioskiem 
przedstawionym przez skarbnika gminy.  
Za wprowadzeniem zmiany głosowało 12-tu radnych obecnych na sesji.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka wprowadziła zmiany do porządku obrad. 
 
Ad. 2.  
Informację o pracy w okresie od ostatniej sesji przedstawił wójt Zbigniew Przychodzeń.  
Radni nie zgłosili uwag ani zapytań do przedstawionej przez wójta informacji. Przewodniczący 
rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka przyjęła informację wójta o działalności w okresie 
pomiędzy sesjami  do akceptującej wiadomości.  
Informacja  stanowi załącznik do protokołu.  
W dalszej części realizacji tego punktu uczniowie klasy II Gimnazjum w Męcince przedstawili 
prezentację  dot. realizowanego przez szkołę projektu „Prawa człowieka. Teraz to jest w Twoich 
rękach”.  Prezentacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 3.  
Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania:   
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Śmiłowska Agnieszka z Piotrowic – czy w przywołanym w informacji wójta gminy wniosku  do 
Dolnośląskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych dot. zakresu inwestycyjnego na rok 2013 
ujęty został potok Starucha? 
Wójt odpowiedział twierdząco.  
Brzozowski Mirosław z Sichowa zwrócił się do wójta z zapytaniem, czy radnym przedstawione 
zostaną informacje dot. artykułu w Nowej Gazecie Jaworskiej opisującego sprawę rozpatrywaną 
przez Radę Powiatu Jaworskiego z wniosku wójta gminy o zgodę na zmianę warunków 
zatrudnienia radnego powiatowego Zygmunta Melnera. Natomiast do przewodniczącego rady 
zwrócił się z wnioskiem,  w przypadku podjęcia tego tematu o wyłączenie w tej części jawności 
sesji. 
Wójt gminy wyjaśnił, że konsultował sprawę z radcą prawnym i uzyskał informację, że radni winni 
się zwrócić do rady powiatu o materiały, które rozpatrywane były na sesji rady powiatu i 
posiedzenie której było jawne. Natomiast wójt w relacji z powiatem występuje jako pracodawca a 
nie jako przedstawiciel samorządu, dlatego też jego posunięcia może badać w tym wypadku sąd 
pracy. Udzielanie przez niego informacji dot. oceny pracy p. Melenra radnym nie jest możliwe, 
gdyż ocena pracy pracownika jest dobrem chronionym.  
Poproszony o udział w posiedzeniu rady radca prawny Józef Kowalski wyjaśnił, że materia nad 
którą rada gminy chce deliberować nie jest przeznaczona dla organu stanowiącego. Rada nie może 
w tej sprawie wysnuwać żadnych wniosków ani podejmować uchwał w tej sprawie. 
Przewodniczący rady zwrócił się z zapytaniem do radcy – w jakim celu można zwołać w tej 
sprawie sesję nadzwyczajną  albo komisję. Radca prawny wyjaśnił, ze to może być tylko dyskusja, 
sprawy pracodawca – pracownik załatwia sąd pracy.  
Radny Brzozowski Mirosław – my chcemy tylko zrozumieć oparcie się pana wójta na uchwale  z 
listopada ub.roku dot. restrukturyzacji wydatków. Czy rada gminy może dyskutować nad 
działalnością wójta, w konkretnym wypadku chodzi o tę uchwałę.  
Radca prawny – jest to mały zakres.  
Brzozowski Mirosław, czy pracownik będący na zwolnieniu lekarskim  może uczestniczyć w sesji, 
bo tak było w przypadku  p. Melnera.  
Radca prawny – jest orzeczenie Sądu Najwyższego  w tej sprawie, w którym wyraża opinię, że 
pomimo zaznaczenia w zaświadczeniu, że chory może chodzić nie może on wykonywać pracy, 
która może mieć wpływ na pogorszenie jego stanu zdrowia. 
Brzozowski Mirosław – ponieważ zawsze jest warto pochylić się nad sprawami rady, uważam że 
rada gminy ma prawo zajmować się tą sprawą. 
Radny Ankus Andrzej – zróbmy to spotkanie.  
Franciszek Rudziec – w chwili obecnej są oszczędności z uwagi na to, że ZUS pokrywa 
wynagrodzenie w czasie zwolnienia lekarskiego p. Melnera, co się stanie gdy p. Melner wróci ze 
zwolnienia lekarskiego, czy będziemy mieć 2-ch sekretarzy.  
Radny Lichoń Wojciech zgłosił wniosek aby przy okazji spotkania komisji zająć się tą sprawą, przy 
czym zadbać aby p. Melner wyraził zgodę na piśmie na zajmowanie się jego sprawami z tytułu 
zatrudnienia i na przetwarzanie jego danych osobowych. 
Wójt gminy poinformował obecnych, że zostały podjęte dalsze działania w tej sprawie tj. zwrócił 
się do rady powiatu o ponowne rozpatrzenie wniosku. W przypadku odmowy zaskarży uchwałę 
rady powiatu w tej sprawie do sądu administracyjnego. V-ce przewodnicząca Agnieszka Śmiłowska 
zwróciła się z zapytaniem kto wystąpi o zgodę p. Melnera na przetwarzanie jego danych 
osobowych. Przewodniczący rady wskazał, ze mogą to być osoby zainteresowane sprawą.  
Brzozowski Mirosław – wycofał wniosek o omówienie sprawy zmiany warunków pracy p. Melnera 
a tym samym wyłączenia jawności sesji w tej sprawie.   
Przewodniczący rady poinformował obecnych, że na zgłoszone zapytania radnych  udzielone 
zostały wyczerpujące odpowiedzi, przez co pkt 6. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
został wyczerpany.  
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Ad. 4.  
Rada gminy przeszła do rozpatrzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy  za I 
półrocze 2012 r.  
Przewodniczący rady poprosił wójta o przedstawienie informacji.  
W imieniu wójta informację o przebiegu  wykonania budżetu gminy  za I półrocze 2012 r. 
przedstawił skarbnik gminy – Józef Święcicki. Zapoznał obecnych na sesji radnych z uchwałą 
składu orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej  we Wrocławiu z dnia 29 sierpnia 2012 r. w 
sprawie opinii o przedłożonej przez wójta gminy  informacji  o przebiegu wykonania budżetu 
gminy Męcinka za I półrocze 2012 roku.  
Następnie przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Hołyński przedstawił opinię komisji o 
przedstawionej informacji.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag do przedstawionej informacji. 
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka przyjęła informację o przebiegu 
wykonania budżetu za I półrocze 2012 r. do akceptującej wiadomości.  
 
Ad. 5.   
Przewodniczący rady  poinformował obecnych, że wszystkie projekty uchwał przeanalizowane 
zostały na wspólnym posiedzeniu komisji.  
 
Ad. 5/1.  

 Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2012 – 2028.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie uchwałę w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 12-tu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, ze Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 12 głosów „za” 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012–2028. Uchwała 
w tej sprawie Nr XIX/124/2012 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 5/2.  
Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany budżetu gminy na 2012 rok.  
W sprawie projektu uchwały głos zabrał  skarbnik gminy i zgłosił wniosek o wprowadzenie do 
projektu uchwały po stronie dochodów i wydatków  majątkowych dodatkowej kwoty w wys. 430 
tys.  na przebudowę drogi w miejscowości Stanisławów. Gmina otrzymała promesę z Ministerstwa 
Administracji i Cyfryzacji na to zadanie.  
Dodatkowo wprowadzić środki w wys. 264 zł , jest to dotacja z budżetu państwa na sfinansowanie 
działalności 2-ch komisji egzaminacyjnych powołanych przez wójta do przeprowadzenia egzaminu 
na stopień nauczyciela mianowanego. 
Radni  nie wnieśli żadnych uwag ani wniosków do wprowadzonych zmian w projekcie uchwały i 
do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wprowadzenie zmian w projekcie uchwały zgodnie z 
wnioskiem skarbnika gminy. Za wprowadzeniem zmian glosowało 12-tu obecnych na sesji 
radnych. Następnie przewodniczący rady poddał pod głosowanie uchwałę z wprowadzonymi 
zmianami. Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. głosowało 12-tu 
obecnych na sesji radnych. Uchwała w tej sprawie Nr XIX/125/2012 stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Ad. 6.  
Odpowiedzi udzielono w trakcie zgłaszania.  
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Ad. 7.   
Radna Stawowczyk Małgorzata przypomniała wójtowi gminy o obiecanych nagrodach za wieńce 
dożynkowe prezentowane na dożynkach gminnych w dniu 8 września w Chroślicach.  
Wójt potwierdził, ze obietnicy dotrzyma.  
Radna Śmiłowska Agnieszka oświadczyła, że informacje dot. sprawy zmiany warunków pracy dla 
p. Melnera opisane w Nowej Gazecie Jaworskiej nie pochodzą od niej, jako redaktora tej gazety. 
 
Ad. 8.  
Przewodniczący rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Dziewiętnastą  sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił za zamkniętą.  
 
Protokołowała  
 
Małgorzata Rodzeń  
 
 
 
 


